國立中興大學辦理提升高教公共性就學協助獎勵措施
「懷孕、扶養未滿三歲子女」學生資格類別查核申請書
National Chung Hsing University's Incentive Measures for Increasing Disadvantaged Student Assistance in Higher Education
"Pregnant or Raising Children Under Three Years Old" Student Eligibility Verification Application Form
	學號
Student ID
	
	姓名
Name
	

	系所
Department
	
	年級
Grade
	

	連絡電話
Contact Number
	
	電子郵件
Email
	

	申請資格期間
Application Period
	                   學年度
Academic Year
	申請日期
Application Date
	

	應檢附資料
Required Documents

	懷孕
Pregnancy
	□國民健康署編印之孕婦健康手冊封面、內頁「產前檢查紀錄表」影本
Copy of the cover and inner pages of the Maternity Health Handbook issued by the Health Promotion Administration, including the "Prenatal Checkup Record Form"
或 or
□醫生診斷證明
Doctor's Diagnosis Certificate

	
	撫養未滿三歲子女
Raising Children Under Three Years Old
	□子女之戶籍謄本或最新版本之之「戶口名簿」影本
household registration transcript or the latest version of the "Household Registration Book" copy

	
	□學生本人與家庭年所得總額合計對象之戶籍謄本或最新版本之「戶口名簿」影本
Household registration transcript or the latest version of the "Household Registration Book" copy for the student and family income subjects

	
	□學生本人與家庭年所得總額合計對象之前一年度「綜合所得稅各類所得資料清單」
Previous year's "Comprehensive income tax information list" for the student and family income subjects

	申請人簽名
Applicant's Signature
	

	注意事項
	1.所得審核標準為家庭年所得新臺幣120萬元以下（依教育部「高級中等以上學校學生就學貸款辦法」主管機關負擔全額利息之家庭年所得基準）。
[bookmark: _GoBack]The income verification standard is a family annual income below NT$1,200,000 (based on the Ministry of Education's "Student Loan Measures for Higher Education" for family annual income criteria for full interest subsidy by the competent authority).
2.前項家庭年所得總額（包括分離課稅所得），其計算方式如下：
Calculation method for the total annual family income (including separate taxation income) is as follows:
(1)學生未婚者：
For unmarried students:
A.未成年：與其法定代理人合計。
Underage: Combined with their legal guardian.
B.已成年：與其父母合計。
Adult: Combined with their parents.
(2)學生已婚者：與其配偶合計。
For married students: Combined with their spouse.
(3)學生離婚或配偶死亡者：為其本人之所得總額。
For divorced students or those whose spouse is deceased: The income is the student's own total income.
3.相關申請文件送生輔組查核通過後，可參加當學年度本校辦理提升高教公共性弱勢學生扶助各項獎勵措施。
After the relevant application documents are verified by the Student Life Counseling Section, the student can participate in various assistance award measures organized by the university for disadvantaged students in the academic year.
4.其他有關懷孕及撫養子女之協助措施資訊，請洽詢本校健康及諮商中心社工師。
For other information on assistance measures related to pregnancy and child-rearing, please consult the social worker at the university's Health and Counseling Center.


生活輔導組收件日期：
Date of Receipt:
